
 

BRUMUND SÆTER VEL 

Årsrapport 2022/2023 
1. Velforeningens organer 

Styret har bestått av: 

Leder:   Bjarne Harkinn 
Nestleder:  Inger Lise Arnkværn  
Sekretær:  André Grytdal 
Kasserer:  Anne Lang-Ree 
Styremedlem: Eddie Syverud 
Webansvarlig: Stein Olav Jørgensen 

Varamedlem: Hanne Tofastrud  

Arrangementskomité: 
Ragnar Jensen, Runar Jensen, Kristin Harder Thoresen 

Turstikomité: 
Bjarne Harkinn, Ragnar Jensen 

Valgkomité:  
Kristin Harder Thoresen, Else Harder 

2. Styrets arbeid 

2.1 Styremøter 

Det er gjennomført 4 styremøter, de fleste av disse på Teams (nett). 

2.2 Saker det er jobbet med i styret 

 Økonomi 
Økonomi er fast tema på styrets møter. Det er fokus på sunn og bærekraftig økonomi.  

 
 Revisor 

Styret har besluttet å benytte interne ressurser i vellet til å gjennomføre oppgave som 
revisor. Takk til Kristen Westgjordet som har tatt på seg oppgaven. 

 
 Innkjøp av båt på Brumundsjøen 

Basert på innspill fra årsmøtet i 2022 har vellet gått til innkjøp av robåt til fri bruk.  
Den er klargjort og merket BSV. Båten ligger i opplag sammen med andre båter ved 
Brumundsjøen.  
Årer og ropinner er lagret bak velbua på Brumund Fjellstue.  
 

 Brøyting og strøing. 
Ny brøyteordning evaluert. Ser ut til å funger greit, dog med noe unøyaktig brøyting til 
tider. 
 

 Mobildekning i område. 
Hamar kommune er involvert i saken og fremdriften styres av dialog mellom de store 
operatørene og Hamar kommune. Styret har jevnlig dialog med Vang Almenning for 



 

påtrykk og fremdrift. Er lovet en løsning innen utgangen 2024. 
 

 Vannposter Høgbakken-Lavlia. 
Styret har også tatt opp dette som eget punkt i forbindelse med fortetting 
Brumundkampen.  
 

 Fortetting av hytteområdet på Brumundkampen.  
Styret følger utviklingen i denne prosessen videre. Styret har levert kommentarer til 
høringsforslaget i forbindelse med fortetting Brumundkampen. 

 
 Medlemskap 

Styret har diskutert modeller for hvordan medlemskap skal håndteres og besluttet å 
fortsatt beholde: Hver hytte – ett medlem - en stemme. 

 Brumund Fjellstue 
Styret har arbeidet med mulige løsninger/ ideer for Fjellstua etter at Solvår og Ragnar 
melder de vil avslutte etter 31.12.2023.  
Styret mener Brumund Sæter Vel ikke har mandat til å ta aktivt eierskap til drift av 
Brumund Sæter Vel men støtter opp alle initiativ som fører til videre drift.  

 Turposter i Hamar kommune 
Brumund Sæter Vel har i 2023 sammen med flere vel og foreninger i Hamar kommune 
deltatt med å legge til rette turposter i regi av Hamar kommune og HHT. Årets turpost er 
lagt til Elemitthølet. 

 
 Skiløyper.  

Pågående dialog med Hedemarken turistløyper om når det skal kjøres løyper på 
Brumund. Tilbakemelding fra løypeselskapet er kapasitet på maskiner og personell er 
utfordring.  
Har oppfordret løypeselskapet å kjøre løypetrase over Gutåsen hver helg etter nyttår.  

 
 Hjertestarter.  

VA og Interiør Plan AS donert penger og denne er innkjøpt. Oppbevares og er tilgjengelig 
på Brumund Fjellstue. Det sjekkes opp mulighet for varmeskap til å oppbevare denne 
ute. 
 

 Nytt velkomstbrev og infoskriv til BSV. 
Det er utarbeidet nye slike som vil bli benyttet til nye medlemmer. 
Takk til Anne L-R som har gjort en god jobb. 

 
 Planlegging av Dugnadsfest 

 
 
 Planlegging, dugnadsfest, påskeskirennet, årsmøte og jubileumsfest.  
 

 
 

3. Regnskap og økonomi. 
 
Styret godkjenner regnskapet av 31.05.2023 



 

Beholdning pr. 31.05.2023 kr 174.397. Nærmere redegjørelse fra kasserer. Midlene kommer 
til å bli benyttet til felles goder. 

4. Dugnader 

 Sikteskive på Brumundkampen. 
 Vedlikehold av skitrase over Gutåsen ned til Lavlia. 
 Ny gapahuk på Gutåsen 

 

5. Arrangementer 

Dugnadsfest.  
Styret arrangerte dugnadsfest i februar for de som har deltatt på dugnader. Grunnet pandemi har 
dugnadsfesten de siste 2 årene blitt avlyst.  
Dette er en takk til de som frivillig bruker av sin fritid til vedlikehold og fornyelse av turområdet med 
mer. 40 personer deltok. 
 
Fakkelrenn 
Fakkelrenn med musikk ble arrangert i vinterferieuka. Selv med mye vind var det mange som deltok. 
 
Påskeskirenn 
Årets påskeskirenn ble avholdt påskeaften med salg av vafler, kaffe og brus.   
Premier til alle + 2 uttrekkspremier.  
VIPPS funger som betalingsmiddel selv om det innimellom er utfordringer med oppkobling.  
 
Vi vil gjerne nevne at det på Brumund Fjellstue har blitt arrangert flere forskjellige aktiviteter i løpet 
av vinteren med julemarked m.m, Blant annet var Thor Gotaas innom og fortalte historier fra sine 
bøker. Det ble en kveld med mye latter.  
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Styret Brumund Sæter Vel 


